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Agenda, tevens besluitenlijst 

bestuursvergadering Stichting Hilversumse Meent d.d. 10 december 
2024  

Tijd: 16:00 – 17:30 

Locatie: Zuidzaal 

Aanwezig: Marjolein van Houten, Rob de Graeve, Alie van Luijk,  

Afwezig: PP Lindner (heeft AL zijn standpunt aangegeven), Jill Kaercher 

1. Opening 
2. Verslag vergadering d.d. is zoals afgesproken per mail goedgekeurd.               

3. Ontvangen mail, MH werkt de mailbox bij. Bespreken is niet nodig. 

4. Beheer (w.o. wat ging goed/kan beter/is hulp voor nodig) 
 

Onderwerp Camera’s in de ontvangsthal plaatsen 

Toelichting Maandagavond 2 december is er weer overlast geweest van onze groep 
hangjongeren. Zij hebben een paar blokken van de tentoonstelling gesloopt 
en een paraplu van een bezoeker en deze ook naar buiten gegooid. AL heeft 
een camera voor binnen besteld met een SD kaart. Als deze binnen is, ga ik 
die met J.O. ophangen. Dit is een camera zonder cloudopslag, dus geen 
extra maandkosten. 

Gevraagd besluit Ter kennisgeving 

Besluit Ter kennisgeving aangenomen 

 

Onderwerp Sloten buitendeur en deur stockhok 

Toelichting MH had informatie over Nuki naar mij gestuurd. Hier zat alleen geen 
Nederlandse contactinformatie bij, AL  is verder gaan speuren. Ik ben 
uitgekomen op Bold Smartlock. Daar kan je nu een Business starterkit 
lopen voor €449. Dit is inclusief 2 sloten, een apparaatje waarbij je 
het slot eventueel op afstand mee kan openen, 4 clickers voor 
mensen die geen smartphone hebben en de Bold Business portal 
voor op de laptop, voor een goed beheer. Dit laatste kost wel €9 p/m, 
maar dan heb je wel volledig beheer op de laptop en kan je ook lijsten 
uitdraaien. Dit laatste kan niet bij de gratis app, als je niet de business 
module hebt. Het nadeel bij de Bold Smartlock is dat er geen fysieke 
sleutel is. Bij de Nuki weet ik het niet, omdat ik ze niet heb kunnen 
bellen. 

Hieronder de link van de boldsmartock en nuki, zodat jullie zelf ook 
nog even kunnen kijken. 

Bold Smartlock Nuki 
Gevraagd besluit Gaan we idd over op de elektrische toegangssloten? Zo ja, welke wordt het? 

https://boldsmartlock.com/nl/producten/business-starter-kit
https://nuki.io/nl-nl/producten/smart-lock-pro-4e-generatie
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Besluit Besluit aanschaf Bold smartlock 

 
Onderwerp Aanpassen leidinggevende op aanhangsel drankvergunning 

Toelichting Op ons aanhangsel van de drankvergunning staan AB en RW. Dit moet 
gewijzigd worden en wel om de volgende reden; 
 
Bij evenementen, zoals de pubquiz of in de toekomst bv de Karaoke, moet 
er altijd een leidinggevende aanwezig zijn. Dit is nu niet het geval en 
daardoor voldoen wij niet aan de vergunning.  
Mijn voorstel is om een wijziging van leidinggevenden door te voeren en 
dit sowieso van 2 naar 3 personen te wijzigen. Als we dit dit jaar nog doen 
zullen de kosten €225 bedragen. Ik zou willen voorstellen om SM, 
MvdM(als zij dit wil) en AL of MHals leidinggevenden op te geven. Dit 
omdat er bij grote evenementen altijd wel 1 van hen aanwezig is. Wel 
moeten zij een diploma sociale hygiëne hebben, dus als zij dit nog hebben 
zullen wij dit als SHM moeten bekostigen á €230 pp. 

Gevraagd besluit 1. wijzigen van leidinggevenden op het aanhangsel 
drankvergunning. 

2. aanbieden van cursus sociale hygiëne waarbij de kosten vergoed 
worden door SHM 

 

Besluit 1. besluit aangenomen 
2. besluit aangenomen 

 

 
5. Vrijwilligers (w.o wat ging goed/kan beter/is hulp voor nodig) 

 

 
6. A&E (w.o wat ging goed/kan beter/is hulp voor nodig) 
 

Onderwerp Lichtjes in de Meent 

Toelichting De wijkwethouder neemt deel aan de lichtjeswandeling en start bij de 
Kruisdam. Team A&E heeft gevraagd of de voorzitter de wijkwethouder wil 
ontvangen. Voorzitter heeft dit bevestigd aan team A&E. 

Gevraagd besluit Ter kennisgeving 

Besluit Ter kennisgeving aangenomen. 

Onderwerp Voorlichting vrijwilligers omgaan met ongewenst gedrag  

Toelichting Vanuit het periodiek overleg is het voorstel gekomen om een training 
omgaan met ongewenst gedrag te organiseren. Liefst voor de kerst ivm 
vuurwerkoverlast. MH heeft overleg gehad met Accounthouder van de 
gemeente. Voorstel is de voorlichting te laten organiseren door Versa en 
SHM verzorgt de uitnodiging hiervoor. Accounthouder initieert dit bij Versa 

Gevraagd besluit Ter kennisgeving 

Besluit Ter kennisgeving aangenomen 
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Onderwerp Bingo als structurele activiteit 

Toelichting Vanuit A&E is er aangegeven dat er voor de bingo een nieuw plan voor het 
vervolg van de bingo opgesteld moet worden. Er heeft al een bingo 
plaatsgevonden waarvoor een plan is geschreven en goedgekeurd.  
Dit is tegen de bestuurlijke afspraken in.  
 

Gevraagd besluit Er hoeft geen nieuw besluit genomen te worden en de bingo wordt 
maandelijks tot de zomer georganiseerd.  
 

Besluit Besluit aangenomen 

 

7. Communicatie, informatie en digitaal 

Onderwerp Terug brengen kosten wijkblad 

Toelichting In de beschikking 2024 is aangegeven dat er initiatief ondernomen moet 
worden om de kosten van het wijkblad te reduceren.   

Ondernomen acties zijn: 

● Kosten van advertenties worden per 1 januari 2025 verdubbeld voor 
nieuwe adverteerders. Voor huidige adverteerders gaat dit tarief in 
per 1 juni. 

● Er wordt een overzicht gemaakt met de kosten per pagina. 
● De redactie gaat in gesprek met de huidige drukker over de 

mogelijkheden om kosten te besparen 
● Het wijkblad laten drukken bij een grote online drukker is ongewenst 

omdat het leveringstermijn onzeker is en de kwaliteit niet altijd 
gewenst is. Dit is de reden dat er in het verleden overgegaan is naar 
een lokale drukker.  

● In 2025 gaat de SHM in gesprek met samenwerkingspartners uit de 
wijk om mogelijkheden tot samenwerking te onderzoeken.  

Gevraagd besluit Ter kennisgeving 

Besluit Ter kennisgeving aangenomen 

 
 

8. Zorg en Welzijn (w.o. wat ging goed/kan beter/is hulp voor nodig) 
 

Onderwerp Team Sportservice aanmerken als maatschappelijk partner 

Toelichting Er ligt een verzoek van Team Sportservice om, gezien het 
samenwerkingsverband van 10 uur bemensing door de Stichting en 10 uur 
bemensing door Team Sportservice, te worden aangemerkt als 
maatschappelijk partner van de Stichting. 
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Gezien het feit dat er een groot belang is voor de wijk en dat het past binnen 
de doelstelling van de Stichting wil ik hier positief op adviseren. 
Dat betekent dat er een besluit moet worden genomen binnen het bestuur 
om de passage in bijgevoegd document ( zie bijlage) onder E aan te vullen in 
die zin dat ook Team Sportservice wordt beschouwd als maatschappelijk 
partner van de Stichting. 
De werking van dit besluit zou met terugwerkende kracht vanaf 1.1.2024 
kunnen gaan gelden.  
Dat betekent wel dat als we hiermee akkoord gaan er over de periode 
1.1.2024 – 1.1.2025 ( de ingangsdatum van het nieuwe tarief) geen bijdrage 
in de kosten van huur ed. is verschuldigd. 
Het betaalde bedrag gebaseerd op het commerciële tarief moet dan worden 
terugbetaald aan Team Sportservice. 
 

Gevraagd besluit a. Team Sportservice aanmerking als maatschappelijk partner 
b. De teveel betaalde huur restitueren met terugwerkende kracht tot 

1.1.2024 

Besluit a. Team Sportservice wordt per 01-01-2025 als maatschappelijk 
partner aangemerkt. Dit wordt aangepast in criteria beoordeling 
wel of geen verhuurkosten punt e. 

b. De betaalde huur wordt niet met terugwerkende kracht 
gerestitueerd.  

 
9. Algemene en bestuurlijke zaken (w.o wat ging goed/kan beter/is hulp voor nodig) 
 

Onderwerp Portefeuilleverdeling na terugtreden bestuursfunctie Rob de Graeve 

Toelichting Rob de Graeve treedt per 31-12-2024 terug als bestuurslid bij Stichting 
Hilversumse Meent. Hierdoor komen de portefeuilles welzijn en zorg en 
wijkbeheer vrij. De vacature voor een nieuw bestuurslid staat op de website, 
is gecommuniceerd met vrijwilligers en komt in het wijkblad.  

Gevraagd besluit 1. portefeuille welzijn en zorg tijdelijk laten waarnemen door MH 
2. portefeuille wijkbeheer tijdelijk laten waarnemen door PP 
3. Bij aantreden nieuw bestuurslid portefeuilleverdeling opnieuw 

overwegen.  

Besluit 1. besluit aangenomen 
2. besluit aangenomen 
3. besluit aangenomen 

 

Onderwerp Nieuwjaarsreceptie 

Toelichting De begroting voor de nieuwjaarsreceptie is niet sluitend om bezoekers 1 
Cava en 2 consumptiemunten te verstrekken. A&E heeft voorgesteld om 1 
glas Cava en 1 consumptiemunt te verstrekken.  

Gevraagd besluit Budget ophogen met €300,- om bezoekers 2 consumptiemunten te 
verstrekken of de huidige begroting aanhouden en 1 consumptiemunt 
verstrekken.  
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Besluit Besluit: het budget wordt met €300,- op gehoogd. 

 

Onderwerp Online melden overlast jeugd 

Toelichting In een eerder overleg mbt de ervaren jeugdoverlast is aangegeven dat er  
bijna tot geen meldingen bekend zijn bij de politie. Vanuit de SHM heerst het 
gevoel dat er juist heel veel meldingen gedaan worden. Om meer inzicht te 
krijgen in de meldingen is het voorstel om dit online in te dienen via DEZE 
link. Dit kan in de voorlichtingsavond besproken worden.  

Gevraagd besluit Gaan wij aansturen op online meldingen te doen van overlast? 

Besluit Besluit aangenomen, Proces wordt opgesteld 

 

10. Rondvraag 

PS is 6-12-2024 overleden. Aangezien hij erelid is en een bestuurslid is geweest willen 

wij een memoriam schrijven. Het idee is dit te publiceren in februari mits de familie 
toestemming geeft. De deadline voor januari is vandaag. Wij willen de nabestaande niet 
benaderen en belasten in deze periode. AL gaat doet navraag bij bekenden van PS. AL gaat 
namens het bestuur naar de uitvaart. 

11. Sluiting 

https://www.politie.nl/aangifte-of-melding-doen/meldformulier.html?sid=951a2cfe-de43-4a7e-bcf0-0a9fd90fc4fe

